
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 69
Vil ministeren bekræfte, at Skatteministeriet hverken vil kunne be- eller afkræfte, om
den statistiske model, ministeriet anvender til at estimere ”den økonomiske værdi, som
en potentiel slutbruger tillægger grunden” er hensigtsmæssig for etageejendomme, idet
begrebet ikke henviser til økonomisk teori og dermed på ingen måde refererer til obser-
verbare størrelser, så som eksempelvis grundens handelsværdi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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